
VALTUUSTOKYSYMYS / KYLÄKOULUISTA JA KUSTANNUKSISTA 

Valmistelija: Olli Nurkkala 

Limingan kunnanvaltuusto päätti vuonna 2016 lakkauttaa kyläkoulut. Päätöstä perusteltiin taloudellisilla 

asioilla. Hyvään ja vastuulliseen päätöksentekoon kuuluu myös aika ajoin arvioida tehtyjä päätöksiä. Nyt, kun 

aikaa koulujen lopettamisesta on noin 5 vuotta olisi sopiva aika tehdä laskelmaa siitä, oliko tuo päätös 

nimenomaan talouden näkökulmasta oikea. Muita tämänkin päätöksen ja silloisten päättäjien arvoja emme 

pysty mittaamaan. Valtuustokysymyksemme siis on tähän taustaan nojaten, onko koulujen lakkauttaminen 

tullut meille liminkalaisille veronmaksajille edullisemmaksi vai kalliimmaksi kun huomioidaan muun muassa 

lisääntyneet kuljetuskustannukset. Päätöksen myötä menetettyjä verotuloja emme voi saada tietää, mutta 

se lienee kohtalaisen helppoa laskea, että paljonko yksi koulupaikka maksaa nyt tai maksoi silloin kun 

huomioidaan lisääntyneet kulut esimerkiksi edellä mainituissa kuljetuksissa. 
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